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Samlesak for spørsmål

Hovedutvalg teknisk og miljø 08.12.2020:

Behandling:
Spørsmål vedrørende gatebelysning, foreslått av Kåre Hatløy jr, Høyre
I forbindelse med at man går for mer økonomiske løsninger, led-lys i lyktestolper så gir disse også et
bedre, klarere og sterkere lys.
Jeg har tidligere stilt spørsmål til administrasjon om man har vurdert hvilken forurensningskilde dette
kan være, såkalt lysstøy.
Tenker først og fremst på problemstillingen i boligfelt hvor gamle lys byttes ut med nye og som gir
kraftig gjenskinn inn i hus og rom.
Er det vurdert om disse lysene kan dempes noe, samt om bruk av sensorer kan være et alternativ?

Kommnalsjefen svarte. Kommer tilbake med notat i et senere møte.

HTM- 148/ 20 Vedtak:


